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1. Goedkeuring verslag 27 april 2017. 

 

Het verslag werd goedgekeurd.  

 

2. Toelichting Extern Verzelfstandigd Agentschap (EVA) AGB Energiepunt Mechelen 

(Toelichting door Aurélie Van Hoecke, Manager energiebesparingsfonds). 

 

 

Aurélie Van Hoecke, manager Energiebesparingsfonds geeft op basis van het jaarverslag 2016 

een toelichting van het extern verzelfstandigd agentschap AGB Energiepunt Mechelen. Dit 

jaarverslag betreft een rapportering over de uitvoering van de beheersovereenkomst tussen 

het AGB en de stad, meer in het bijzonder de mate waarin de verschillende 

organisatiedoelstellingen en opdrachten zoals bepaald in de beheersovereenkomst bereikt 

werden.  

 

 

De volgende items werden overlopen (presentatie bijgevoegd): 

- Rapportering over de uitvoering van de beheersovereenkomst: 

 Doelstelling 

 Opdrachten 

 Evaluatie 

 

  



Tijdens de toelichting werden diverse vragen gesteld die hieronder weergegeven worden: 

 

1. Naar aanleiding van het resultaat van de samenaankoop zonnepanelen:  

 

a. In de pers werd vermeld dat de steden achterblijven wat betreft de plaatsing 

van zonnepanelen: 

In Mechelen is er zeker nog potentieel, maar Mechelen kent als stad een aantal 

extra uitdagingen zoals het historisch karakter en de vele 

appartementsgebouwen. Als je dit dan vergelijkt met de omliggende gemeenten 

zoals bijvoorbeeld Lier, dat het voordeel heeft dat het fotovoltaïsch 

zonnepanelenpark van IVAREM op het grondgebied ligt, valt dit verschil wel te 

verklaren.  

 

 

b. Wordt er in het project zonneklaar een oplossing geboden voor huurwoningen, 

waaronder ook deze appartementen?: 

De huurmarkt bereiken in kader van investeringen is een moeilijk vraagstuk. 

Men kan niet van de huurders verwachten dat zij een investering dragen voor 

een woning die niet van hen is en de eigenaars zijn vaak moeilijk te bereiken. 

Ook binnen het project Zonneklaar is hier geen pasklaar antwoord op. Er wordt 

zoals steeds wel gezocht naar een formule die aantrekkelijk zou kunnen zijn voor 

beide partijen. Hier zou de Vlaamse overheid een voortrekkersrol kunnen spelen. 

 

2. Naar aanleiding van de stand van zaken met betrekking tot faciliteren van het overleg 

door de provinciegouverneur en groep Mechelen rond het opwekken van elektriciteit uit 

windenergie op Mechels grondgebied: 

 

Betreft het hier enkel de grote windturbines of wordt ook de mogelijkheid voor de 

plaatsing van kleine molens meegenomen? 

Het gaat enkel over de grote windturbines, o.a. omwille van de discussie rond de 

energiewinst en de rendabiliteit van deze kleinere molens. 

  

 

3. Naar aanleiding van het resultaat van het aantal energieleningen:  

 

a. Wordt het resultaat van 64 aanvragen als positief ervaren? 

Energiepunt Mechelen heeft jaarlijks een budgetlijn van 2 miljoen euro ter 

beschikking, wat Energiepunt Mechelen toelaat om 200 dossiers per jaar toe te 

kennen. Hierbij dient 14,37% van de dossiers doelgroepdossiers te betreffen. 

Het percentage van het aantal doelgroepdossiers wordt wel behaald, maar 

er is dus uiteraard nog ruimte voor verbetering, alleen is het niet zo evident om 

het aanbod van de Vlaamse Energielening bekend te maken, daar de 

communicatie rond het aanbod van leningen onder strenge wetgeving staat. 

Energiepunt Mechelen stuurt o.a. naar alle nieuwe inwoners van stad Mechelen 

een brief waarin het aanbod van Energiepunt Mechelen, inclusief de Vlaamse 

Energielening wordt toegelicht. 

 

 

b. Komen de brieven aan de nieuwe inwoners niet te laat? Moet er niet gekozen 

worden voor communicatiekanalen die voordat de domiciliëring plaatsvindt 

kunnen worden ingezet? Zoals notarissen en immobiliënkantoren? Wat met 

groothandelaars zoals Brico of Hugo Verbiest? 

Er wordt op verschillende kanalen ingezet, zoals ook notarissen en 

immobiliënkantoren. Er wordt enkel ingezet op Mechelse kantoren. Wanneer er 

ruimer gecommuniceerd zou worden, zoals ook bij groothandelaars, zou deze 

communicatie vanuit het VEA moeten georganiseerd worden voor de Vlaamse 

Energielening in het algemeen. 
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